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Abstract (en)
The chassis (1) has a casing (2) including a wood profile (3), which carries a cover (10) made of metallic section. The cover is surrounded by an
insulating material (9) glued on an outer face of the wood profile. An opening frame (4) includes another wood profile supporting a glass roof (5).
A face of the roof is fixed to a glazing bead (7) by a bonding unit (23). The face of the roof includes a strike portion (13) arranged on the casing. A
face of the wood profile of the frame includes profiles forming other strike portions (17, 19) placed on the casing. The cover for covering the casing
is made of material selected from aluminum, anodized aluminum, enameled aluminum and stainless steel. The insulating material is polyurethane
foam.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un châssis isolant (1) à ouvrant caché pour vitrage multiple, comprenant un dormant (2) et au moins un ouvrant (4).
Le dormant (2) comprend un profilé en bois (3) qui porte sur sa face tournée vers l'extérieur un capot (10) formé d'un profilé métallique. Ce capot
(10) entoure un profilé en matériau isolant (9). L'ouvrant (4) comprend un profilé en bois supportant un vitrage multiple (5). La face du vitrage (5)
tournée vers l'intérieur est fixée par un premier moyen de collage (23) à une parclose (7) en bois. La parclose (7) et le profilé en bois de l'ouvrant (4)
comprennent des moyens de calage et d'alignement mutuels (21,22). La parclose (7) est fixée au profilé en bois de l'ouvrant (4) par un deuxième
moyen de collage (25).
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